

Protokoll_Møte i Sentralstyret (SST6)_181119.pdf

Signers:

Name	Method	Date
Opsahl, Peder	BANKID_MOBILE	2019-11-21 10:55 GMT+1
Møllerhagen, Andreas G	BANKID	2019-11-21 17:52 GMT+1
Ræstad, Bård	BANKID_MOBILE	2019-11-25 10:44 GMT+1



This document package contains:

- Front page (this page)
- The original document(s)
- The electronic signatures. These are not visible in the document, but are electronically integrated.



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:
A665A32F3B144EBE8632694016761324

THE SIGNED DOCUMENT FOLLOWS ON THE NEXT PAGE >

Møte i Sentralstyret (SST6)

mandag 18. november 2019, 11:00 til 17:00

Blæstad - Møterom 122, 2. etg Hovedbygningen

Deltakere

Styremedlemmer

Torje Martnes (Møteleder), Andreas Gjerstad Møllerhagen (Møtemedlem), Nikolai Mortensen (Møtemedlem), Emily Johansson (Møtemedlem), Peder Opsahl (Møtemedlem), Ane Omholt (Møtemedlem), Tobias Kronborg (Møtemedlem), Menhaj Haidari (Observatør), Bård Ræstad (Sekretær), Randi Kirkeby (Sekretær, Fraværende ved: SST-19/29, SST-19/30, SST-19/31),

Gesine Fischer (Observatør, Fraværende ved: SST-19/26, SST-19/26.1, SST-19/26.2, SST-19/26.3, SST-19/26.4, SST-19/26.5, SST-19/26.6, SST-19/27, SST-19/27.1, SST-19/27.2, SST-19/27.3, SST-19/27.4, SST-19/27.5, SST-19/27.6, SST-19/27.7, SST-19/27.8, SST-19/28, SST-19/29, SST-19/30),

Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem, Fraværende ved: SST-19/26, SST-19/26.1, SST-19/26.2, SST-19/26.3, SST-19/26.4, SST-19/26.5, SST-19/26.6, SST-19/27, SST-19/27.1, SST-19/27.2, SST-19/27.3, SST-19/27.4, SST-19/27.5, SST-19/27.6, SST-19/27.7, SST-19/27.8, SST-19/28, SST-19/29, SST-19/30)

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

Møteprotokoll

SST-19/26 Konstituering

Beslutning
Torje Martnes

Saksfremlegg:

Innkalling, saksliste og tidsplan skal behandles, samt at møteleder, protokollfører og to personer til å signere protokoll for møtet må velges.

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/26.1

Behandling av innkalling

Beslutning

Saksfremlegg:

Innkalling ble sendt ut gjennom Styreportalen

Forslag til vedtak:

1. Innkalling godkjennes

Vedtak:

1. Enstemmig vedtatt

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/26.2

Behandling av saksliste og tidsplan

Beslutning

Saksfremlegg:

Sakspapirer og tidsplan sendt ut gjennom Styreportalen

Diskusjon:

Emily ønsker å ta opp OU-prosjektet som et punkt på eventuelt.

Forslag til vedtak:

1. Sakslisten godkjennes
2. Tidsplanen godkjennes
3. Sakslisten og tidsplanen godkjennes ikke

Vedtak:

1. Falt til fordel for forslag 3





This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

2. Falt til fordel for forslag 3
3. Enstemmig vedtatt

 Saksliste PM6.docx
 Tidsplan PM6.docx

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/26.3

Beslutning

Valg av møteledelse

Saksfremlegg:

Det må velges en møteledelse som fører ordet, holder talerliste, behandler innkommende forslag og ellers administrerer møtet

Forslag til vedtak:

1. Alexander Eriksson velges til å delta i møteledelsen
2. Bård Ræstad velges til å delta i møteledelsen
3. Randi Kirkeby velges til å delta i møteledelsen
4. Torje Martnes velges til å delta i møteledelsen

Vedtak:

Forslag 1 realitetsbehandles ikke, da Alexander Eriksson ikke er tilstede.
Forslag 2-4 stemmes på i blok. Enstemmig vedtatt.

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/26.4

Beslutning

Valg av protokollfører

Saksfremlegg:

Det må velges en person til å føre protokoll for møtet

Forslag til vedtak:

1. Bård Ræstad velges til å føre protokoll

Vedtak:

1. Enstemmig vedtatt

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/26.5

Beslutning

Valg av to personer til å signere protokollen

Saksfremlegg:

Det må velges to personer til å signere protokollen for møtet

Forslag til vedtak:

1. Andreas Gjerstad Møllerhagen velges til å signere protokollen
2. Peder Opsahl velges til å signere protokollen

Vedtak:

Forslag 1 og 2 stemmes på i blokk. Enstemmig vedtatt

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/26.6

Beslutning

Behandling av fravær

Saksfremlegg:

Nestleder presenterer fravær innmeldt i forkant av møtet. Fravær fremkommer av Kontrollkomiteens registrering under møtet.

Forslag til vedtak:

Ingen forslag ble presentert under møtet

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

SST-19/27

Orienteringer: Status siden forrige møte

Orientering

OTRS-sak:

Saksfremlegg:

Sentralstyrets medlemmer orienterer muntlig om nyhetene fra sitt arbeidsområde og andre saker som er relevant for Sentralstyrets arbeid. Framtidige saker som skal behandles i Sentralstyret anbefales det om at orienteres om her.

Forslag til vedtak:

1. Orienteringene tas til etterretning

Vedtak:

1. Enstemmig vedtatt

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/27.1

Orientering fra Arbeidsutvalget

Har hatt mange saker oppe i AU-møtene i det siste. Arbeider mye med økonomi, markedsføring, investeringer, og oppnevninger.

Har jobbet med ansettelse av studentombud, som nå kommer på plass. Skal ha en intern diskusjon om hvilke saker som AU skal ta opp med studentombudet når han begynner i jobben.

Har fått tre høringer fra NSO, som AU har gitt uttalelser på. Et av dem var rundt hvordan gode praksisopplegg fungerer.

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

Orientering

SST-19/27.2

Orientering fra SRS Blæstad

Har behandlet emneevaluering og langtidspan for psykisk helse i studentrådet. Har planlagt noen fremtidige møter for å jobbe videre med dette.

Jobber med å finne ny leder til neste semester, da Nikolai drar på utveksling. Har funnet to kandidater som kan fungere bra.

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

Orientering

SST-19/27.3

Orientering fra SRS Elverum

Hadde møte 30. oktober, på Anes bursdag. Diskuterte universitetsstatus og ansettelse av studentombud. Diskuterte oppstarten av øvelser for sykepleierstudenter i VR.

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

Orientering
Ane Omholt

SST-19/27.4

Orientering fra SRS Evenstad

Behandlet og godkjent budsjett for 2020 i studentrådet. Jobber for å få vedtatt politikk om hva studentene på Evenstad ønsker å få ut av emneevaluering, og hvordan det skal gjennomføres.

Studentrådsstyret får nytt kontor på campus. Evenstad har fått ny instituttleder.

Snakker med studentpresten for å få satt opp arrangement på Evenstad rundt tema som kan være vanskelig for folk. Skal ha møte med prosjektleder for rusforebygging.

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

Orientering

SST-19/27.5

Orientering fra SRS Hamar

Samfunnsfagsaken nærmer seg slutten, da en komite har blitt dannet for å jobbe opp mot høgskolen.

Jobber med å få fikset IKT-systemet slik at emneansvarlige får de meldingene og informasjonen som trengs for å kommunisere med studentene. Undersøker forskjellige eksamensformer.

Snakker med studentpresten og Samfunnet om å starte et fast arrangement i kantina en til to ganger i uka. Det skal gi studentene et lavterskeltilbud hvor de kan få snakket med folk om vanskelige ting.

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

Orientering



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

SST-19/27.6

Orientering

Orientering fra SRS Lillehammer

Har fått valgt inn Peder Magnusson som ny velferds og læringsmiljøansvarlig på Lillehammer. Han fikk en vanskelig start, men har klart det veldig bra.

Ønsker å få evaluert hvordan valget gikk, både rundt rekruttere kandidater og valgdeltagelse. Ser på hvordan renovasjon av en del av et bygg kan påvirke tilgjengeligheten til grupperom.

Har planlagt mange småsaker for neste studenterådsmøte, som også vil bli tatt opp i studieprogramutvalgene som kommer før den tid. Tok opp budsjett med studentrådet, og fikk tilbakemelding at de ønsker mer opplæring og mindre stive møter. Studentrådet mener at det er vanskelig å finne informasjon på både inn.no og stinn.no.

Bård kommenterer at en opprensning på stinn.no er planlagt i nærmeste fremtid.

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/27.7

Orientering

Orientering fra SRS Rena

Tobias har blitt valgt som leder på Rena etter at Mari trakk seg. Siden Tobias var nestleder, ble Michelle Lassoued valgt som ny nestleder. Michelle var markedsføringsansvarlig, og Celina Smestad Tveter ble valgt inn i hennes gamle verv. Nå har de fullt styre igjen.

Har hørt om problemer rundt utveksling, og gjør seg klar til å gå inn for å ta tak i saken. Nikolai forteller at Blæstad opplever også problemer med utveksling.

Har jobbet sterkt med valg, igjennom stands. Oppdaget at folk ønsker sunne alternativer til brownies. Emily foreslår fruktstand.

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/27.8

Orientering

Orientering fra andre råd og utvalg

Ingen melder seg.

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28

Beslutning

Behandle saker til Parlamentsmøte 6 (PM6)

Saksfremlegg:

Sentralstyret skal jf. vedtektene § 3.1 innstille på saker til parlamentet, med unntak av valg, som blir gjort av valgkomiteen (VK). Arbeidsutvalget er saksbehandlere i saker som sentralstyret skal innstille på til parlamentet. I Innstillinger av saker til parlamentet skal også sentralstyret innstille på innkomne endringsforslag.

Saker som blir oppmeldt til parlamentet etter at sakspapirene er sendt ut til Sentralstyret ettersendes.

Saksfremlegg og -papirer til PM6 ligger under modulen til Parlamentet i Styreportalen. Det vil gjøres en PDF-eksport av sakspapirene og legges som vedlegg i denne saken når sakspapirene til PM er ferdigstilt etter at fristen for å melde opp saker er ute.

Forslag til vedtak:

1. Sentralstyret behandler og innstiller i saker til PM6

Vedtak:

1. Enstemmig vedtatt

Fraværende: Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28.1

Beslutning

PM-19/59 Konstituering

Diskusjon:

Den foreslåtte tidsplanen tar ikke høyde for 20 minutter som ble lovet til en invitert gjest.

Emily foreslår å løse dette ved å utsette «PM-19/65 - Oppnevning av delegasjon til landsmøtet i Norsk studentorganisasjon» til PM1 2020. Spesielt siden en ikke må være delegat på landsmøtet for å sende inn forslag til landsmøtet, så det haster ikke så mye å få de valgt. Torje sier at om ikke annet, så må delegasjonsleder velges.



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

Det undersøkes hvor vidt Valgkomiteen skal behandle kandidatene til delegasjonen. Både fordi VK er for øyeblikket underbemannet, og fordi det er ubehagelig å innstille noen til de laveste varaplassene. Emily påpeker at det er mulig å innstille på kandidater som hoved og vara, uten å rangere dem.

SST blir enig om en omforent tidsplan som trekker fra 30 minutter på saken «PM-19/65 - Oppnevning av delegasjon til landsmøtet i Norsk studentorganisasjon», og legger til 30 minutter på saken «PM-19/60 Orienteringer: Status siden forrige møte». SST legger også til forslag 3 på sak «PM-19/59.2 Saksliste og tidsplan», som foreslår å vedta den omforente tidsplanen.

Innstillinger:

Forslagene for sak «PM-19/59.2 Saksliste og tidsplan» behandles enkeltvis. De resterende forslagene blir stemt på i blokk.

 Tidsplan PM6 OF.docx

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28.1.1

PM-19/59.1 Innkalling

Forslag til vedtak:

1. Innkalling godkjennes

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Enstemmig innstilt vedtatt

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

Beslutning

SST-19/28.1.2

PM-19/59.2 Saksliste og tidsplan

Forslag til vedtak:

1. Saksliste godkjennes
2. Tidsplan godkjennes
3. Omforent tidsplan godkjennes

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Enstemmig innstilt vedtatt
2. Enstemmig innstilt avvist
3. Enstemmig innstilt vedtatt

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

Beslutning

SST-19/28.1.3

PM-19/59.3 Valg av møteledelse

Forslag til vedtak:

1. Oliver Korssjøen velges som en del av møteledelsen
2. Bård Ræstad velges som en del av møteledelsen
3. Erling Relling velges som en del av møteledelsen
4. Randi Kirkeby velges som en del av møteledelsen
5. Mari Karenersen velges som en del av møteledelsen

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Enstemmig innstilt vedtatt
2. Enstemmig innstilt vedtatt
3. Enstemmig innstilt vedtatt
4. Enstemmig innstilt vedtatt
5. Enstemmig innstilt vedtatt

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

Beslutning

SST-19/28.1.4

PM-19/59.4 Valg av protokollfører

Beslutning



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

Forslag til vedtak:

1. Randi Kirkeby velges til å føre protokoll for møtet
2. Mari Karenersen velges til å føre protokoll for møtet

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Enstemmig innstilt vedtatt
2. Enstemmig innstilt vedtatt

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28.1.5

PM- 19/59.5 Valg av noen til å signere protokollen

Forslag til vedtak:

Noen oppnevnes under møtet

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28.1.6

PM- 19/59.6 Behandle fravær

Forslag til vedtak:

Kontrollkomiteen legger frem forslag under møtet

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28.1.7

PM- 19/59.7 Valg av tellekorps

Forslag til vedtak:

1. Medlemmene av Kontrollkomiteen velges til å sitte i tellekorpset
2. Møteledelsen velges til å sitte i tellekorpset

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Enstemmig innstilt vedtatt
2. Enstemmig innstilt vedtatt

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28.2

PM- 19/60 Orienteringer: Status siden forrige møte

Forslag til vedtak:

1. Orienteringene tas til etterretning

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Enstemmig innstilt vedtatt

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

Beslutning

SST-19/28.3

PM- 19/61 Revidering av vedtektene: Andregangsbehandling

Diskusjon:

Sentralstyret ser på det som at siden revideringen foregår over to parlamentsmøter, så har Parlamentet selv innstilt på endringsforslagene.

Sentralstyret har ingen problemer med de forslagene Parlamentet stemte på sist gang, og innstiller dermed kun på saken i sin helhet.

Forslag til vedtak:

1. Parlamentet reviderer vedtektene

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Enstemmig innstilt vedtatt

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

Beslutning



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

SST-19/28.4**PM- 19/62 Langtidsplan for forvaltning av egenkapital****Diskusjon:**

Emily liker idéen, men synes at dokumentet bærer preg av å bli skrevet på kort tid. Språket er ikke skrevet på en måte som er forståelig lekmenn. Dokumentet burde forklare mer av det som faktisk blir brukt i strategien. Bruker to sider på å forklare begreper som ikke brukes i strategien.

Torje forteller at i AU-møtet ble det lagt vekt på at dokumentet dekker behovet for en strategi for egenkapitalen. Hvor forståelig det var for utenforstående var ikke vurdert for nøye.

Dokumentet oppleves som for vagt.

Forslag til vedtak:

1. Parlamentet vedtar langtidsplan for forvaltning av egenkapital
2. Parlamentet vedtar ikke langtidsplan for forvaltning av egenkapital

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Innstilt avvist
2. Innstilt vedtatt

Kommentar fra SST:

SST ønsker ikke at Parlamentet skal vedta langtidsplanen for forvaltning av egenkapital siden strategiplanen ikke er utfyllende nok. Forvaltningsstrategien legger seg på et detaljert nivå ved å forklare flere økonomiske begreper. Derimot forklares ikke begrepene på en slik måte at vi kan se sammenhengen mellom begrepene og hvordan de er relevant for StInn. For eksempel «Soliditet», der står det «Kjennetegn på god soliditet er høy egenkapitalandel, god inntjening, god avkastning, god finansieringsstruktur og god likviditet.» Det er forskjell på høy egenkapitalandel, og de andre kjennetegnene, for oss i en studentorganisasjon enn f.eks. Høgskolen. Derfor bør det fremgå hva som legges i god likviditet og soliditet er for oss i StInn. Derfor føles det ut som summen på 200 000, som AU foreslår at egenkapitalen skal ligge på, kommer litt ut av det blå. I tillegg står det ingen steder i strategien hvor mye egenkapitalen er på per nå, november 2019, som skal være på ca. 1,5 millioner (ble vi informert om under SST6). Derfor er det dessverre litt få detaljer i forvaltningsstrategien, spesielt når det er snakk om å bruke 1,3 millioner kroner. En strategi på 6 linjer er dermed for lite ved så store summer.

SST er for baktanken bak forvaltningsstrategien og støtter kravene til investeringene, men merker at hele strategien er for hastet og skrevet for dårlig. Når det er snakk om en sum på minst 1,3 millioner kroner ønsker SST at det er en bedre, mer detaljert og fullkommen strategi.

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28.5**PM- 19/63 Behandling av budsjett for 2020****Diskusjon:**

Tallene på Lillehammer og Evenstad stemmer ikke. Tallene til Evenstad ble rettet opp i løpet av møtet.

Selv om Parlamentet kun skal vedta rammebudsjettet, så burde de også kunne få se det foreslåtte detaljbudsjettet for å kontekstualisere tallene. Det ble også trukket frem et lignende forslag fra AU-møtet om å sende med nåværende budsjett for sammenligning, men dette viser seg å være vanskelig da det ikke finnes en oppdatert versjon.

Forslag til vedtak:

1. Parlamentet vedtar budsjett for 2020

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Enstemmig innstilt vedtatt

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28.6**PM- 19/64 Suppleringsvalg til valgkomiteén****Forslag til vedtak:**

1. Parlamentet gjennomfører suppleringsvalg til valgkomiteén

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Sentralstyret innstiller ikke på personvalg

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

SST-19/28.7**PM- 19/65 Oppnevning av delegasjon til landsmøtet i Norsk studentorganisasjon****Diskusjon:**

Som Sentralstyret diskuterte i konstitueringen av Parlamentsmøtet, så er det enighet om at valget av delegatene til LMNSO 2020 burde utsettes til PM1 2020, men at delegasjonsleder velges på PM6.

Forslag til vedtak:

1. ____ velges som delegasjonsleder
2. Følgende personer velges til å delta på landsmøtet som delegater
3. Følgende personer velges som varaer i prioritert rekkefølge
4. Valg av delegater flyttes til PM1 2020

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Sentralstyret innstiller ikke på personvalg
2. Sentralstyret innstiller ikke på personvalg
3. Sentralstyret innstiller ikke på personvalg
4. Innstilt vedtatt

Kommentar fra SST:

SST ser det som mest hensiktsmessig at valg av delegater til LMNSO flyttes til PM1/2020 grunnet ønsket om at alle studenter skal ha mulighet til å stille til valg. Vi ser det som for kort tid frem til PM6/2019 for å gi studentene mulighet til å stille informert til dette valget, og ønsker derfor endringen ovenfor.

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28.8**PM- 19/66 StInn's forhold til prosjekt for sammenslåing av Studentsamfunnene i Innlandet****Diskusjon:**

Emily mener det er viktig å passe på at dette ikke oppleves som en blank sjekk, selv om Parlamentet ikke skal sette et tak på hvor mye de skal få. Tobias påpeker at det fremdeles er Fordelingsutvalget som passer på at pengefordelingen blir gjort riktig for seg. Torje påpeker at «prosjektet skal finansieres av velferdsfondet» er førende nok til at prosjektgruppa får økonomisk trygghet til å gjennomføre prosjektet. Det passer også på at pengene ikke kommer fra andre steder, slik som egenkapitalen til StInn, legger Randi til.

Forslag til vedtak:

1. Parlamentet støtter prosjektet for sammenslåing av studentsamfunnene i Innlandet.

Prosjektet skal finansieres av velferdsfondet ved ordinær tildeling i januar. Prosjektet gjennomføres i henhold til gitt mandat, vedtatt i de lokale Studentsamfunnene.

Arbeidsutvalget gis myndighet til å signere en samarbeidsavtale med prosjektgruppa.

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Innstilt vedtatt

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/28.9**PM- 19/67 Revidering av stillingsinstruksene****D****iskusjon:**

Det ble oppdaget en mulig feil i protokollen for PM5, hvor endringsforslagene i vedtektene de innmeldte endringsforslagene til stillingsinstruksene baserer seg på er protokollført som avvist.

Forslag til vedtak:

1. Innsendt endringsforslag fra Dag E. Fredriksen (Stryke tekst mellom linjenr. 416 og 417)
2. Innsendt endringsforslag fra Dag E. Fredriksen (Stryke tekst mellom linjenr. 420 og 421)
3. Parlamentet reviderer stillingsinstruksene

Innstilling fra Sentralstyret:

1. Innstilt vedtatt
2. Innstilt vedtatt
3. Enstemmig innstilt vedtatt

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

SST-19/29 Oppsummering og evaluering av SST-seminar 17-19. november

Bakgrunn:

SST hadde seminar 17-19 nov., men dessverre kunne ikke alle delta. Derfor skal vi nå diskutere litt det vi kom frem til slik at alle blir oppdaterte, og de kan også få mulighet til å si sine meninger om temaene vi diskuterte.

Saksframlegg:

Temaene vi må diskutere er:

I tillegg skal må vi evaluere seminaret.

Hva fungerte?

Hva fungerte ikke?

Hva kan vi gjøre annerledes til neste gang?

Skal det være en neste gang?

Hvilke temaer var bra å diskutere? Hva savnet vi?

Diskusjon:

Emily formidlet sine noterte oppsummeringer fra seminaret til SST. Oppsummeringen legges ved saken i protokollen.

Torje fikk mye lærdom fra seminaret og implementerte det i AU, blant annet å sette av mer penger til seminarer i budsjettet for 2020, inkludert flere seminarer som dette.

Ansvarsfordeling for seminaret burde skjedd tidligere enn på selve seminaret. Det burde planlegges mer for seminaret i plenum på forhånd, slik som hvilke temaer som skal diskuteres og forberedelser av innlegg.

Hytta fungerte veldig fint, men siden det var en hytte Emily fikk låne gratis, så det må bli tatt høyde for ved fremtidige seminarer.

Temaene fungerte bra, men var veldig generelle. I fremtiden kan en begynne planleggingen tidligere og kan gå mer i dybden for å bli mer spesifikk. En del av temaene var også ganske like, så det ble fort at en diskuterte ting flere ganger.

Neste gang burde det jobbes for bedre oppmøte, da det var flere som ikke kunne delta.

SST er fornøyd med gjennomføringen av seminaret, og utbyttet de fikk fra det. De ønsker at det blir arrangert flere seminarer som dette i fremtiden.

Forslag til vedtak:

1. Sentralstyret tar diskusjonen til etterretning

Vedtak:

1. Enstemmig vedtatt

 Notater fra SST-seminar.docx

Fraværende: Randi Kirkeby (Sekretær), Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

SST-19/30**Erfaringsspalten, tema: "Motivasjon for å sitte i frivillige verv"****Bakgrunn:**

I henhold til Stinn sine retningslinjer (§3.1) skal sentralstyret fungere som en arena for erfaringsutveksling og for å koordinere prosjekter og kampanjer som gjennomføres på tvers av studiestedene.

Det ble bestemt i SST1 11.02.19 at det hvert møte skulle diskuteres en sak og dele erfaringer rundt et spesifikt tema. Dette skal gå på rundgang blant medlemmene å finne tema for saken. For å sikre at møtet har en kontinuerlig erfaringsutveksling meldes saken "Erfaringsspalten" automatisk opp ved SST-møter. Ved hvert møte velges det et tema som skal diskuteres.

Saksframlegg:

Tema for erfaringsspalten på SST6 er "Motivasjon for å sitte i frivillige verv"

Mange som tar på seg frivillige verv har gjerne flere verv i tillegg, og når dette skal kombineres med skole, deltidsjobb og fritid, så kan det tidvis bli et høyt arbeidspress og stress. Dette kan lett gå ut over motivasjonen for å sitte i verv. Følelsen av manglende tilhørighet, lav måloppnåelse, dårlig kommunikasjon og uryddige prosesser er også noe som kan virke negativt på motivasjonen for tillitsvalgte.

I løpet av en vervperiode er det helt vanlig at man tidvis føler seg mindre motiverte, men det er også tilfeller hvor man føler seg mer motivert enn aldri før. Og det er disse øyeblikkene som vi ønsker å fange. Jeg vil at vi skal bli bedre på å dyrke vår egen og andres motivasjon.

StlInn skal være en åpen organisasjon hvor terskelen skal være lav for å ta på seg verv og engasjere seg. Følgende står i kapittel 3 i organisatorisk strategiplan: "For at StlInn skal fungere optimalt trenger organisasjonen engasjerte tillitsvalgte som er villig til å gjøre en innsats for studentenes hverdag og rettigheter. For å få dette til er det viktig at StlInn setter pris på de som er i tillitsverv, og får dem til å føle seg verdsatt".

Mange ganger når man snakker om hva som motiverer så får man høre at seminarer og møtepunkter på tvers av organisasjonen er ønskelig. I innspillrunden for budsjett 2020 fikk vi en tydelig føring fra parlamentet på at tiltak for kulturbygging skal prioriteres lavere enn annen virksomhet ved tildeling av midler. Dette medfører at vi ikke kan sette av en vesentlig pott til sosiale sammenkomster utenom de faste møtepunktene.

Samtidig er alle enige om at vi skal jobbe for å øke engasjement og motivasjon internt.

Ettersom StlInn er fordelt på 6 ulike plasser, gjør det at den fysiske avstanden mellom oss ofte kan kjennes stor.

Når man legger alt dette sammen, forstår man at vi må finne billige løsninger for kulturfremmende tiltak med mål om å stimulere til økt motivasjon og samhørighet.

Men før man kan treffe noen tiltak så må vi identifisere hva som bidrar til å senke motivasjonen til tillitsvalgte samt beskrive hva som er en ønskesituasjon. Deretter kan vi prøve å finne midlene som skal til for å komme dit.

Diskusjonspunkter:

(det er ønskelig at dere reflekterer over punktene i forkant av møtet)

Hva gjør at du blir mindre motivert for å sitte i verv?

Hva tror du kan bidra til at andre mister motivasjonen?

Hva gjør at du får motivasjon?

Hva tror du kan være positivt for andres motivasjon?

Hvordan vil du beskrive en ønskesituasjon for å sitte i verv?

Hvilke konkrete tiltak kan vi gjøre for å øke egen og andres motivasjon?

* Tiltak for sentrale organer

* Tiltak på studiesteder

Diskusjon:

Nikolai opplever byråkrati, papirarbeid, og dobbeltarbeid som demotiverende. Samt det å ikke få respons hos motparten på det en har jobbet mye på.

Emily opplever at høgskolen beveger seg til tider så sakte at problemer går inn i systemet, og løsninger aldri kommer ut. At de en samarbeider ofte sier at de ikke har tid til å hjelpe, kommer med dårlige unnskyldninger og ikke prioriterer vervene sine. At en melder opp saker, eller stiller til verv, og en ikke får respons på lang tid. Treg kommunikasjon med sentrale verv og stab når en er motivert til å gjennomføre noe for, senker motivasjonen.

Ane finner det demotiverende at kun de som er engasjert som møter opp på møter, og de fleste andre nesten aldri kommer. At noen få gjør mesteparten av jobben. Og at administrative systemer ikke fungerer er demotiverende.

Tobias synes at det sosiale, og det å kunne styrke studiehverdagen til de rundt ham motiverer han mest. Det byråkratiske føles mer som en nødvendig onde, enn noe demotiverende.

Emily opplever positiv tilbakemelding og skryt når en gjør en innsats og får igjennom noe som veldig motiverende.

Spesielt når det kommer ovenfra. Takketeksten som ble utdelt ved sommerfesten er veldig givende. Konkurransen opp mot andre studiesteder skaper motivasjon, så lenge det ikke går på bekostning av de som ikke gjør det så bra.

Erfaringsutvekslinger fra andre studiesteder gir motivasjon igjennom at en får inspirasjon for hva en kan gjøre på eget studiested.

Nikolai finner anerkjennelse og respekt fra medstudenter motiverende. Å ha ryddige systemer som gjør jobben lett er



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

også motiverende.

Andreas synes at konstruktiv kritikk er motiverende. Det å ha noe å bygge imot og et konkret mål er positivt.

Ane synes at det å ha premier en kan lodde bort, og gjøre litt show ut av å promotere er morsomt.

Peder synes at fremgang i saker er motiverende, og at alt faller sammen er veldig demotiverende. Spesielt når støttesystemet rundt også faller sammen.

Bård skyter inn at å få kreativ frihet når en skal løse oppgaver er motiverende, og gir eierskapsfølelse. Emily kommenterer at det motsatte er demotiverende, ved at det lett kommer så mange beskjeder om hvordan noe skal gjøres at det nesten bare kunne bli gjort av de som gir beskjed. Tips og triks er mer givende enn strenge restriksjoner.

Forslag til vedtak:

1. Sentralstyret tar diskusjonen til etterretning

Vedtak:

1. Enstemmig vedtatt

Fraværende: Randi Kirkeby (Sekretær), Gesine Fischer (Observatør), Mona Elisabeth Fløtten (Møtemedlem), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/31 Eventuelt

Diskusjon

Saksfremlegg:

Eventuellsaker meldes opp under konstituering (Behandling av saksliste og tidsplan) og behandles ved simpelt flertall

Fraværende: Randi Kirkeby (Sekretær), Alexander Eriksson (Møteleder)

SST-19/31.1

OU-prosjektet

Diskusjon

Diskusjon:

Emily er bekymret for prosjektet. Parlamentet gav det grønt lys på PM4, men de i prosjektgruppa fikk lite informasjon om hva som skjedde, og møter blir avlyst med kort forvarsel. Det er også mange seter i arbeidsgruppa som ikke er fylt. Og nå ser det ikke ut som at det skjer noe dette semesteret.

Torje meddeler at prosjektet har nå blitt utsatt til neste semester, på grunn av stort frafall blant medlemmene i prosjektgruppa. Planen er å forholde seg til den vedtatte tidsplanen, og slå sammen to bolker for å innhente tid. Han synes det er trist å høre at denne informasjonen ikke har kommet ut til alle, spesielt de som sitter i prosjektgruppa. Det planlegges å ha mer hyppige møter, og mindre bruk av hotellovernattinger.

Emily er bekymret for at ting går veldig sent, og at ting ikke vil starte opp tidlig nok i neste semester til å få alt på plass til fristen for å bli godkjent på siste parlamentsmøte. Det er også en fare for at den sammenslåtte tidsplanen gjør møtevirksomheten så hektisk at det blir vanskelig for medlemmene i arbeidsgruppa å kunne delta på møtene.

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324

Diskusjon:

Emily synes at løs møtekultur er greit når det er et møte med få saker. Når det er folk som deltar på Skype, så er det viktig at de er synlig på storskjerm hele tiden, slik at de blir bortglemt. Det hadde også vært en fordel med en forretningsorden for SST-møter. Det er veldig behagelig med store møterom, da det blir god luft og muligheter for å bevege seg litt.

Ane synes det var koselig, og spennende å se hvordan SST-møter fungerer.

Tobias likte erfaringsutvekslingen, og savnet en satt tidsplan.

Andreas syntes at luften i rommet ble etter hvert litt innestengt, men likte møtet i sin helhet.

Peder er fornøyd med møtet.

Nikolai liker diskusjonene, og fant det lærerikt.

Bård syntes at det gikk ganske bra for å ha en møteleder som er et medlem av SST, men hadde nok fungert bedre med en møteleder utenfor SST slik som planlagt. Savnet tidsplan og skikkelig Skype-oppsett

Menhaj savner også et skikkelig Skype-oppsett, da han kun kunne se Torje og ikke hele SST.

Torje synes at møtet gikk bra, og hadde en veldig koselig stemning. Fint å være på Blæstad igjen. Synes at det var synd at det var rot i saksdokumentene, og at tidsplanen ikke ble vedtatt. Håper å få på plass noen administrative endringer til SST1 i 2020.

Fraværende: Alexander Eriksson (Møteleder)



This file is sealed with a digital signature.
The seal is a guarantee for the authenticity
of the document.

Document ID:

A665A32F3B144EBE8632694016761324